
P rot o k ó I Nr 4/2025 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bieżuniu 

z dnia 25 marca 2025 roku 

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Bieżuniu, 

ul. Warszawska 2, sala nr 13. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Ryszard Gadomski Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

Przewodniczący Komisji o godz. 11 :O 1 dokonał otwarcia posiedzenia. Po powitaniu 

obecnych - w oparciu o listę obecności - stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy trzech 

członków Komisji - co wobec składu komisji w liczbie 3 - stanowi kworum władne do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 

Spoza Komisji w obradach uczestniczyli: 

- Pani Barbara Rogowska- Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu, 

- Pan Andrzej Sztybor - Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń, 

- Pani Katarzyna Budzich - Skarbnik Gminy, 

- Pani Jolanta Pawłowska - dyrektor ZPO w Bieżuniu, 

- Pani Izabela Nadolska - radna Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

Przewodniczący Komjsii odczytał porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Kontrola dynamiki wzrostu płac w urzędzie gminy i na stanowiskach kierowniczych 

jednostek podległych w latach 2022-2024. 

3. Kontrola kosztów utrzymania autobusu szkolnego w latach 2022-2023. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia 

Przewodniczacy Komisji p. Ryszard Gadomski zaproponował, żeby omówić, jako 

pie1wszy punkt 3, a później punkt 2 z uwagi na to, że przyszła już p. dyrektor ZPO 

w Bieżuniu. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi. 

Radny p. Daniel Liszewski wniósł wniosek formalny o przerwę do 1 kwietnia z uwagi na 

to, że nie ma pełnej dokumentacji, jeżeli chodzi o Kontrolę dy1, 



w urzędzie gminy i na stanowiskach kierowniczych, żeby p. skarbnik mogła uzupełnić 

dokumentację. Poprosił, żeby wniosek formalny poddać pod głosowanie. 

Przewodniczący Komisji p. Rvszard Gadomski zwrócił się do radnego, żeby powiedział, 

o jakie dokumenty chodzi. 

Radny p. Daniel Liszewski odpowiedział, że o dokumenty, które miały być przesłane, 

jeżeli chodzi o Kontrolę dynamiki wzrostu płac w urzędzie gminy i na stanowiskach 

kierowniczych. Dodał, że dokumentacja jest niepełna i prosiłby - taki jest jego wniosek, 

żeby dać Pani czas na to, żeby uzupełniła ją do I kwietnia. Prosił, żeby to przegłosować. 

Radna p. twona Dymek powiedziała, że są dochody sekretarza, ale nie ma 

wyszczególnione za ile miesięcy to jest. 

Przewodniczacv Komisji p. Ryszard Gadomski odpowiedział, że ma to podane 

i przedstawi. 

Radna p. Iwona Dymek odpowiedziała, że nie ma podstawy, nie ma dodatków, że jest 

wszystko ogólnikowo. 

Radny p. Daniel Liszewski powiedział, że jest dostęp do informacji publicznej i nie chcą 

,,cudów". Proszą, żeby poddać pod głosowanie, żeby zrobić przerwę do 1 kwietnia 2025r. 

w celu uzupełnienia dokumentacji. 

Przewodniczący Komisji p. Ryszard Gadomski poddał pod głosowanie wniosek 

p. Daniela Liszewskiego. ,,Za" głosowało dwóch radnych (p. Daniel Liszewski, p. Iwona 

Dymek), ,,przeciw" jeden radny (p. Ryszard Gadomski). 

Skarbnik Gminy p. Katarzyna Budzich powiedziała, że z p. inspektorem RODO było 

ustalane i nie można dać płac pracowników z tego względu, że są to stanowiska 

jednoosobowe i jest możliwość identyfikacji danego stanowiska, danej osoby i można 

tylko i wyłącznie za zgodą tego pracownika. 

Radny p. Daniel Liszewski odpowiedział, że poprosiłby to na piśmie. Dodał, że 

rozmawiamy o różnych rzeczach, różne informacje otrzymują i nie każda informacja jest 

zgodna ze stanem faktycznym. 

Skarbnik Gminy p. Katarzyna Budzich odpowiedziała, że nie ma problemu. Dodała, że 

wszystkie informacje są zgodne ze stanem faktycznym. Poprosiła o szczegółowe 

informacje na piśmie, co należy przygotować. 

Prz wodniczacy Komisji p. Ryszard Gadomski zobowiązał radnego p. Daniela 

Liszewskiego, żeby to zrobił, ponieważ jest to jego wniosek. 

Skarbnik Gminy p. Katarzyna Budzich dodała, że to, co było wypunktowane zostało 

przygotowane. cf~ ' ? 
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Burmistrz Mlasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że stanowiska 

kierownicze zostały wymienione. Wydaje mu się, że jeżeli chodzi o pracowników to są 

dokumenty kompletne. Odnosząc się do sekretarza, to nie wie, jakie dane chcieliby 

członkowie Komisji otrzymać. 

Przewodniczący Komisji p. Ryszard Gadomski zwrócił się do członków, żeby na 

przyszłość robili to wcześniej. 

Dyskutowano o przedstawionych dokumentach. 

Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z przegłosowanym wnioskiem formalnym, o przerwę w obradach do dnia 

I kwietnia, o godz. 11 :07 Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 

Do protokołu zaJącza się : 

• listę obecności; 

• upoważnienie do przeprowadzenia kontroli ORM.0015.6.1.1.2025 

z dn. 27.02.2025r.; 

• upoważnienie do przeprowadzenia kontroli ORM.0015.6.1.2.2025 

z dn. 27.02.2025r.; 

• pismo nr FN.3202.13.2025 z dn. 17.03.2025r. Skarbnik Gminy; 

• pismo FN.3202.14.2025 z dn. l 7.03.2025r. Skarbnik Gminy; 

• pismo ZPO.070.03.07.2025 z dn. 17.03.2025r. dyrektor ZPO w Bieżuniu; 

• pismo PRZPiFP .272.14.2023 z dn. 18.03 .2025r. Bunnistrza Miasta i Gminy Bieżuń. 

Protokołowała: 

Izabela Sztybor 

Członkowie: 

Iwona Dymek 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Ryszard Gadomski 
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